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ΣΥΝ∆ΕΣΜΟΣ ΕΤΑΙΡΙΩΝ ΦΩΤΟΒΟΛΤΑΪΚΩΝ 

ΠΡΑΚΤΙΚΟ Νο 177 

ΤΑΚΤΙΚΗ ΣΥΝΕ∆ΡΙΑΣΗ ∆ΙΟΙΚΗΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ 

 

Στην Αθήνα, σήµερα την 26η Ιουλίου 2018, ηµέρα της εβδοµάδας Πέµπτη και ώρα 16:00 

συνήλθαν σε Τακτική Συνεδρίαση τα µέλη του ∆ιοικητικού Συµβουλίου, περιόδου 2017-

2018, του ΣΥΝ∆ΕΣΜΟΥ ΕΤΑΙΡΙΩΝ ΦΩΤΟΒΟΛΤΑΪΚΩΝ (ΣΕΦ), στο ξενοδοχείο 
ΤΙΤΑΝΙΑ, κατόπιν της από 26 Ιουνίου 2018 Πρόσκλησης του Προέδρου του ∆ιοικητικού 

Συµβουλίου κ. Καπέλλου Σωτήρη, προκειµένου να συζητήσουν και να λάβουν αποφάσεις 
στα θέµατα της ηµερήσιας διάταξης: 
 

Θέµα 1: Έγκριση των Πρακτικών της προηγούµενης συνεδρίασης 

Θέµα 2: Ενηµέρωση επί των εξελίξεων για θέµατα της αγοράς 

Θέµα 3: Ενηµέρωση συναντήσεων – εισήγηση από όσους συµµετείχαν σε συναντήσεις από 

το προηγούµενο ∆Σ µέχρι σήµερα 

Θέµα 4:. Εισερχόµενη αλληλογραφία – ενηµέρωση από ∆. Βαρβιτσιώτη 

Θέµα 5:. Ταµειακή ενηµέρωση - εισήγηση Μ. Σούρσος 

Θέµα 6: Προσδιορισµός τόπου και χρόνου της επόµενης συνεδρίασης του ∆.Σ. 

 

ΠΑΡΟΝΤΑ ΜΕΛΗ  

1. Ο Πρόεδρος  ΚΑΠΕΛΛΟΣ ΣΩΤΗΡΗΣ 

2. Ο Αντιπρόεδρος  ΣΑΚΚΑΣ ΘΑΝΑΣΗΣ (εξουσιοδ. ∆.Τιτόπουλο) 

3. Ο Γραµµατέας ΒΑΡΒΙΤΣΙΩΤΗΣ ∆ΗΜΗΤΡΗΣ (εξουσιοδ. Σ.Πιταροκοίλη) 

4. Ο Ταµίας  ΣΟΥΡΣΟΣ ΜΑΝΩΛΗΣ (απών) 
5. Μέλος   ΠΙΤΑΡΟΚΟΙΛΗΣ ΣΟΦΟΚΛΗΣ  

6. Μέλος    ΞΑΝΘΗΣ ΣΠΥΡΟΣ (εξουσιοδ. Σ.Καπέλλο) 

7. Μέλος   ΤΙΤΟΠΟΥΛΟΣ ∆ΗΜΗΤΡΗΣ  

 

Στο ∆Σ παρευρέθηκε ο Σύµβουλος του ΣΕΦ κ. Στέλιος Ψωµάς, τα µέλη ∆. Βαρλάµης 
(Jinko),  Γ. Μαρκόπουλος (Deger), ∆.Κυριακίδης (Global Energy) και το αρωγό µέλος 
Χ.Φϊλανδρος 
 

Ο Πρόεδρος, αφού διαπίστωσε την απαρτία δεδοµένου ότι παρίστανται αυτοπροσώπως 3 

και 3 µε εξουσιοδότηση σε άλλο µέλος του ∆Σ εκ των 7 µελών του ∆Σ, συνεπώς το ∆Σ 

βρίσκεται σε απαρτία, κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης µε κατά σειρά συζήτηση των 
θεµάτων της ηµερήσιας διάταξης.  
 

Τούτων δοθέντων, άρχισε η συζήτηση των θεµάτων της τακτικής ηµερήσιας διάταξης. 
 

Θέµα 1: Έγκριση των Πρακτικών της προηγούµενης συνεδρίασης 
 

Ο Γραµµατέας παρέδωσε το Πρακτικό της συνεδρίασης στα µέλη, το οποίο είχε ήδη 

σταλεί µε ηλεκτρονικό ταχυδροµείο, για έλεγχο και υπογραφή τους. 
Το ∆ιοικητικό Συµβούλιο αποφασίζει οµόφωνα, και εγκρίνει το πρακτικό της 

προηγούµενης συνεδρίασης ως υποβλήθηκε. 
Όλα τα µέλη αφού ανέγνωσαν τα πρακτικά υπέγραψαν εγκρίνοντας το πρακτικό χωρίς 
παρατηρήσεις. 
 

Θέµα 2: Ενηµέρωση επί των εξελίξεων για θέµατα της αγοράς. 
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Ο κ. Στέλιος Ψωµάς ενηµέρωσε τα µέλη για τις τελευταίες εξελίξεις σε ότι αφορά στα 

εξής θέµατα: 

 

- Ενδεχόµενο άρσης των δασµών σε φωτοβολταϊκά ασιατικής προέλευσης. Έγινε 
αναφορά στις κοινές προσπάθειες ΣΕΦ - SolarPower Europe. 

 

- Έγινε αναφορά στις πιέσεις που ασκούνται προς το ΥΠΕΝ για τρέχοντα θέµατα που 

απασχολούν τον κλάδο, όπως οι τροποποιητικές ρυθµίσεις που απαιτούνται για τις 
διαγωνιστικές διαδικασίες, η ανάγκη θέσπισης ταρίφας για τα συστήµατα <500 kWp, η 

ανάγκη επιτάχυνσης της έκδοσης υπουργικής απόφασης για τις ενεργειακές κοινότητες, 
το εικονικό net-metering και την αποθήκευση και η ανάγκη περαιτέρω απλοποίησης των 
αδειοδοτικών διαδικασιών. 
 

- Έγινε σύντοµη αναφορά στο πρόγραµµα GSS-VET στο οποίο συµµετέχει ο Σύνδεσµος 
και επισηµάνθηκε ότι θα υπάρξει δεύτερη εκταµίευση (ο ΣΕΦ θα λάβει 22.450 €) το 
Φθινόπωρο.  
 

Τα µέλη του ∆Σ αλλά και τα παρευρισκόµενα µέλη έκαναν διευκρινιστικές ερωτήσεις 
στον κ. Ψωµά και έλαβαν τις απαντήσεις από αυτόν. 
 

 

Θέµα 3: Ενηµέρωση συναντήσεων – εισήγηση από όσους συµµετείχαν σε 
συναντήσεις από το προηγούµενο ∆Σ µέχρι σήµερα 

 

∆εν προέκυψε 
 

Θέµα 4: Εισερχόµενη αλληλογραφία  

 

Ο κ. Ψωµάς ενηµέρωσε για αλληλογραφία από την εταιρία “Ανακύκλωση 

Συσκευών” µε την οποία ζητά µη δεσµευτική επιστολή από τον ΣΕΦ. Η επιστολή θα 

συζητηθεί στο επόµενο ∆Σ. 

 

Ο κ.Σ.Καπέλλος ενηµέρωσε τα µέλη για την εξέλιξη της συνεργασίας µε την 
εταιρεία διοργάνωσης συνεδρίων SolarPlaza (που ξεκίνησε µετά τις επαφές που είχε ο 

ίδιος µε την εταιρεία αυτή στα πλαίσια της Intersolar 2018 στο Μόναχο) και τη 

συνδιοργάνωση κοινού event το Φθινόπωρο του 2018, χωρίς κόστος για τον Σύνδεσµο. Ο 

ΣΕΦ µε αυτήν την εκδήλωση θα έχει σηµαντική προβολή και εντός και εκτός της χώρας. 
Ο τελευταίος θα συνεισφέρει µε επαφές µε τους διάφορους κρατικούς φορείς ώστε να 

συµµετάσχουν εκπρόσωποί τους στην εκδήλωση. Τα οφέλη θα είναι η αύξηση του 
κύρους του Συνδέσµου καθώς και προβολή του εν όψει της διοργάνωσης της δικής του 
εκδήλωσης. Η διοργάνωση της ηµερίδας του ΣΕΦ που έχει αποφασιστεί από το ∆Σ θα 

γίνει σε καταλληλότερο χρονικό διάστηµα (αρχές 2019).  

 

Θέµα 5: Ταµειακή Ενηµέρωση –εισήγηση από κ. Μανώλη Σούρσο Ταµία ΣΕΦ 

 

(α.) Το ταµείο του ΣΕΦ είναι: 
• Καταθέσεις στην Alpha Bank 26.7.2018 ποσό 71.021,83 €.  

• Καταθέσεις στην Πειραιώς 26.7.2018 ποσό 26.575,69 €.  

• Καταθέσεις στην Εθνική 26.7.2018 ποσό 1.000 €.  

• Μικρό ταµείο 383,23 €. 

Ήτοι, σύνολο ταµείου ΣΕΦ: 98.980,75 €.  
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Θέµα 6: Προσδιορισµός τόπου και χρόνου της επόµενης συνεδρίασης του ∆.Σ. 

 

Το επόµενο ∆Σ θα πραγµατοποιηθεί την Τρίτη 11 Σεπτεµβρίου 2018 και ώρα 16.00, 

στα Γραφεία ΣΕΦ, Φειδίου 11 και Μπενάκη, 106 78 Αθήνα 

 

Μη υπάρχοντος άλλου θέµατος λύεται η συνεδρίαση αφού υπογραφεί το πρόχειρο  

Πρακτικό. 

Αθήνα, 26.7.2018 

 

Ο Πρόεδρος ΣΩΤΗΡΗΣ ΚΑΠΕΛΛΟΣ 

  

Ο Αντιπρόεδρος  ΣΑΚΚΑΣ ΘΑΝΑΣΗΣ (εξουσιοδ. ∆.Τιτόπουλο) 

 

Ο Γραµµατέας ΒΑΡΒΙΤΣΙΩΤΗΣ ∆ΗΜΗΤΡΗΣ (εξουσιοδ. Σ.Πιταροκοίλη) 

 

Ο Ταµίας  ΣΟΥΡΣΟΣ ΜΑΝΩΛΗΣ (απών) 
 

Μέλος  ΠΙΤΑΡΟΚΟΙΛΗΣ ΣΟΦΟΚΛΗΣ  

 

Μέλος    ΞΑΝΘΗΣ ΣΠΥΡΟΣ (εξουσιοδ. Σ.Καπέλλο) 

 

Μέλος   ΤΙΤΟΠΟΥΛΟΣ ∆ΗΜΗΤΡΗΣ  

 


